
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, fiskeri og ligestilling

Dato: 3. september 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1338

Vil ministeren redegøre for problemet med væltede grisetransporter, herunder hvor ofte

det er sket det sidste år og begrundelser for hvorfor, jf. artiklen "Hundredvis af grise ind-

fanget fra væltet grisetransport" fra TvSyd 2. september 2020 (www.tvsyd.dk/horsens/

grisetransport-med-500-grise-vaeltet?fbclid=IwAR2RjR6Ap25b3rzIuwlWBm-

MeX0vpb2Xun7UbyzHdyalmu1aSuIven27PzCQ)? Og hvad vil ministeren gøre for at mi-

nimere tilfældene fremover?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Carl Valentin (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Carl.Valentin@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
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